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Fontalba és un dels punts d'entrada principal al Parc Natural | Jordi Amàrita

La majoria d'usuaris de la pista d'accés a Fontalba són forans. L'ajuntament de Queralbs,
propietari de la via, entén que interessa que vingui gent de fora però també considera
que hi hauria d'haver un retorn al territori. El consistori és partidari d'impulsar un procés
participatiu, perquè els vilatans puguin opinar sobre quina seria la millor fórmula. La
regidora, Carme Lucas, opina que «quan decidim el que es faci ha d'estar ben pensat,
ben valorat, i veient molt bé totes les conseqüències que això pot portar per a
tothom»

Fa temps que l'ajuntament, els responsables del Parc Natural i Ferrocarrils de la
Generalitat de Catalunya han consensuat la voluntat de realitzar un estudi que determini
quina seria l'opció més viable. Entre elles, fer pagar als visitants tot i que el director del
Parc, Santi Farriol, apunta que «tot això encara està a les beceroles i s'ha de
treballar».

Farriol preveu començar a planificar activitats a finals de juny, sempre amb la premissa
de garantir la seguretat de tothom. L'evolució del desconfinament determinarà si es
poden tirar endavant o no.
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Watch Video At: https://youtu.be/5A06PnUFfb4
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